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Tisztelt Elnök Úr!

„Miért nem biztosított a Havanna-lakótelepiek számára a postaszolgáltatás?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési, és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Havanna-lakótelep megépítése óta fennálló probléma, hogy az itt él ő közel húszezer ember
számára nem biztosított a közelben a postaszolgáltatás. A legközelebbi postafiók a Vándo r
Sándor utcában, illetve az Üllői úton található .

Ez a távolság elsősorban az idősebbeknek jelent problémát, de a dolgozók számár a
sem mindegy, mennyi id őbe és energiába kerül elintézni egy-egy fárasztó munkanap után a
postán a csekkbefizetéseket, a levélfeladásokat . Ráadásul munkából hazafelé sem esik útb a
sehol posta, a busszal járók számára óriási kerül ő t jelent bármely postahivatal megközelítése .

Az elmúlt hónapokban több mint ezer Havanna-lakótelepi lakos támogatta aláírásáva l
a „Postát a Havannára” elnevezésű kezdeményezést . Egy ilyen nagyságú társadalmi
összefogást meggyőződésem szerint a szaktárca sem hagyhat figyelmen kívül .

Kérdezem tehát Miniszter urat :

Miért nem biztosított a Havanna-lakótelepiek számára a postaszolgáltatás ?
Milyen feltételek együttes teljesülése esetén köteles a Magyar Posta Zrt . postafiókot
nyitni?
Milyen módon tudná a kerületi városvezetés, illetve a helyi önkormányzat el ősegíteni ,
hogy a lakótelepen posta létesüljön?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . december 14 .
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